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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie aktualnego stanu współpracy miasta Poznania z miastami partnerskimi oraz dalszych 
perspektyw i rozwoju tej współpracy 

 
  
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
  

 W szybko zmieniającym się świecie miasto winno uczynić wszystko, aby doprowadzić do 

intensyfikacja współpracy gospodarczej, turystycznej, edukacyjnej i kulturowej z zagranicą.  

 Formatem, w którym Urząd Miasta Poznania może prowadzić takie działania jest formuła miast 

partnerskich. Dobrze prowadzona i aktywna polityka w tym zakresie przyczynić się może do promocji 

miasta, a co za tym idzie wzrostu wymiany handlowej, zwiększenia ruchu turystycznego, współpracy między 

szkołami lub możliwości udziału poznańskich artystów i naukowców w międzynarodowych grantach i 

projektach.  

 W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmym zapytaniem: 

1. Dlaczego Poznań od kilku lat zaprzestał podpisywania nowych umów partnerskich z innymi miastami? 

2. Czy Poznań planuje podpisać jakieś umowy partnerskie w najbliższej przeszłości? Jeśli tak, to z jakimi 

miastami?  

3. Dlaczego Poznań nie ma podpisanej żadnej umowy z miastami partnerskimi w krajach będących 

sąsiadami Polski, takimi jak Litwa i Słowacja?  

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
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4. Czy nie byłoby rozważnie zwiększyć liczbę miast partnerskich w Niemczech? Jest to ważny dla nas 

partner handlowy, a posiadamy umowę tylko z Hanowerem. Czy rozważano podpisanie umowy ze stolicami 

innych landów, jak na przykład Drezno lub Monachium? 

  

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

 


